
 

 

  

Ze zasedání Výboru České farmaceutické společnosti 

 

   Druhé letošní zasedání výboru České farmaceutické společnosti (ČFS) ČLS JEP se konalo 6. 

května 2010 na Farmaceutické fakultě UK v Hradci Králové. Jednání vedl předseda ČFS prof. L. 

Jahodář. Po jeho úvodních slovech byly zkontrolovány jednotlivé body z minulé schůze a jejich 

plnění.  

   Byla podána informace o vyřešené korespondenci ČFS za poslední období. Při této příležitosti se 

jednalo i o členských poplatcích a jejich úhradě pro tento rok.  

   Výbor ČFS projednal návrh harmonogramu voleb do ČFS, které se budou konat ve druhém 

pololetí roku 2010. Při této příležitosti byl doplněn text dopisu předsedům odborných sekcí 

s instrukcemi o harmonogramu voleb do výboru ČFS a do výborů jeho sekcí. Dopis bude zveřejněn 

na webových stránkách a v časopise společnosti.  Sekce volí do výboru 5 členů, spolky 3 členy. 

Funkční období nového výboru ČFS začíná 1. 1. 2011.ČFS zavádí elektronickou aplikaci členství v 

naší společnosti a v sekcích, kterou se plánuje zprovoznit 15. 5. 2010. Členové tak budou mít 

možnost ověřit své členství v sekcích a doplnit své e-mailové adresy. 

    Při jednání o zahraničních aktivitách ČFS přítomní vyslechli informaci předsedy prof. L. Jahodáře 

o zahájení XII. symposia ISOPP (International Society of Oncology Pharmacy Practitioners), které 

se koná 5. -8. května 2010 v hotelu Clarion v Praze. 

   Výbor diskutoval možnost prezentace ČFS na kongresu Mezinárodní farmaceutické federace 

(FIP) v r. 2011. S touto možností oslovila FIP jednotlivé členské společnosti dopisem. Pro letošní 

účast na kongres FIP 2010 v Lisabonu schválil výbor dva účastníky, jeden z nich bude ČFS 

zastupovat i na zasedání Rady FIP. Materiály k pořádanému kongresu jsou k dispozici u prof. 

Jahodáře. Zástupce ČFS ze zúčastní i zasedání Rady Evropské federace pro farmaceutické vědy 

(EUFEPS) v červnu 2010 v Budapešti. Jeden účastník je vyslán na kongres  Communications about 

Drug Safety, konaný v květnu 2010 ve Smolenicích na Slovensku. 



 

 

  

       

   V rámci komunikace s MZ ČR   výbor společnosti projednal, odsouhlasil a doporučil Rámcový   

program    pro získání specializační způsobilosti v oboru příprava radiofarmak pro odborné       

pracovníky v laboratorních metodách a v přípravě léčivých přípravků. Výbor rovněž vyjádřil     

kladné stanovisko k návrhu nového vzdělávacího programu Klinická farmacie. V tomto oboru     

výbor ČFS  podporuje návrh na zřízení 10 residenčních míst. Na základě výzvy ČLS se ČFS 

zúčastní odborné diskuse při tvorbě standardů. Prof. J.Vlček, Mgr. J. Kotlář a dr. P.Grodza připraví 

seznam výkonů. 

   Bude prověřena doba platnosti ochranné známky loga ČFS, v případě vypršení lhůty je potřeba 

zaplatit příslušnou částku 

   Předsedkyně sekce dějin farmacie dr. M. Lisá vznesla návrh na zakoupení ručně psaného 

receptáře z bývalé jihlavské lékárny. Ve spolupráci s doc. V. Ruskem bude zjištěna a posouzena 

jeho cena. 

   Výbor vzal na vědomí, že od února 2010 se do ČFS přihlásilo 7 nových členů. 

   Příští schůze výboru ČFS se uskuteční v  v pondělí dne 14.6. 2010 na Farmaceutické fakultě v 

Hradci Králové. 

                                                                                                                                        P. Komárek 


